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Jezersko - Na zadnji redni 
seji občinskega sveta Oba
ne Jezersko so svetniki potr
dili Odlok o spremembi od
loka o proračunu Obli.ne Je
zersko za leto 2023 oziroma 

ti. rebalans 2. Glavni vzrok 
zanj so ujme in intervenci
je, je porabi Marko Šifrar 
iz jezerske oblinske uprave. 
Pri prihodkih in odhodkih 
se sredstva zvišujejo, vseeno 
pa nekatere zadeve tie bodo 
izvedene letos-ravno zaradi 
poletne ujme. Sprejeti pred
log rebalansaz j e  tako pri pr i
hodkih 1.685,319,51 evra, pri 
odhodkih pa 1.904.146,60 
evra. Razlika je krita s sta
njen{ na rafunU: obline. 

Pri prihodkih izstopa
t a  dve postavki. Prva so pri• 
hodki od parkirnin, kjer so 
pričakovali dobrih petdeset 
tisoč· evrov, vendar sta de
ževna julij in avgust povzro
čila manjši obisk Jezerske
ga, tako da je bil predlog tok
ratnega rebalansa znižanje 
za 15 tisoč evrov. Druga pa 
je postavka drugih prejetih 
sredstev iz državnega pro
računa za tekočo porabo. 

Predlagali so povečanje z 68 
na 98 tisoč evrov. Razlika je 
nastala iz naslova ujm, saj 
je bila nepričakovana, ven
dar so dobrih 29 tisoč evrov 
že dobili iz naslova povraa
la stroškov intervencije za 
ujme, je pojasnil Šifrar. 
• Pri odhodkih pa za 12 tisoč 

evrov povečujejo investicijo 
· v Podružnično šolo Jezer

sko, pri postav\<i Gorniška 
vas sredstva zvišujejo zaradi 
knjige o zgodovini gorništva• 
na Jezerskem, uvajajo pa 
novo postavko Odprava pos
ledic škode-naravne nesre• 
če po 4. avgustu 2023, v skla
du z zakonom, za kar name
njajo 35 tisoč evrov. Znižuje
jo tudi sredstva p·ri investici
jah za oskrbo z vodo, saj so 
za sanacijo odseka pri Ko
rotanu še v pridobivanju 
soglasja Direkcije za infra
strukturo, pri turistični in
frastru:kturi pa recimo zni
žujejo sredstva za ureditev 
lehnjakove poti za kar 25 ti
soč evrov. Obe investiciji se 
prenašata v leto 2024. Tre
nutno pa na lokaciji (v Ko
matevri) zakljufujejo sana
cijo večjega skalnega podo
ra. 

Gradnja prizidka k 
zdravstvenemu domu 

Medvode - Občina Med
vode je pretekli teden na 
Upravno enoto Ljubljana 
vložila vlogo za izdajo grad
benega dovoljenja za re
konstrukcijo -in izgradnjo 
prizidka ·k Zdravstvenemu 
domu Medvode. 

Projekt bo velika pridobi
tev za zdravstveno varstvo 
občanov, zato upajo, da bodo 
vamkrajšemčasulahko za. 
čeli graditi. 

»Gre za velik projekt, saj 
govorimo o skoraj 50-od
stotnem povečanju površin 
obstoječega zdravstvenega 
doma, poleg izgradnje priz
idka pa načrtujemo tudi po· 
polno rekonstrukcijo not
ranjosti obstoječega zdra
vstvenega doma. S trenutnih 
2700 kvadratnih metrov 

Prejeli petintrideset vlog 

površin bo zdravstveni dom 
po izgradnji prizidka raz
širjen na štiri tisoč kvadra
tnih metrov, V preureje
nem zdravstvenem domu 
bo del prostorov namenjen 
tudi novi lekarni, ki bo olaj
šala dostopnost do zdravil 
in medicinskih pripomočk
ov, saj jih bomo pacienti lah
ko prevzeli takoj po odhodu 
iz ambulante,« pojasnjujejo 
na Ob&tl Medvode. 

Za projekt imajo v Načrtu 
razvojnih programov pred
videnih 4,3 milijona evrov, 
pri čemer bo del sredstev 
prispeval Zdravstveni dom 
Medvode, del Občina Med: 
vode, del sredstev pa, upajo, 
bodo pridobili od ministr• 
stva za zdravje, kamor bodo 
vlogo laliko podali po prido
bljenem gradbenem dovo• 
ljenju. 

Kamnik- Občina Kamnik, ki je konec avgusta objavila javni 
razpis za dodelitev proračunskih sredstev za pospeševanje 
razvoja malega gospodarstva, je na razpis prejela 35 vlog. Ena 
vloga je prispela prepozno, dve pa nista izpolnjevali pogojev 
in sta bili zavrnjeni. Vlagateljem preostalih vlog pa so izdali 
sklep o dodelitvi sredstev. Ta so namenjena z11 ukrepe Sub
vencioniranje najemnin v starem mestnem jedru, Sofinanci• 
ranje udeležb na sejmih in razstavah, Sofinanciranje zaščite 
licenc in patentov ter Spodbujanje promocije namestitvenih 
ponudnikov. 

Sedežnica skoraJnared 
Gradnja šestsedežnice Šimnovec je tik pred zaključkom, sledi pridobitev uporabnega in obratovalnega 
dovoljenja, nato bo naprava na Veliki planini začela obratovati. 

ALEŠ SENOŽETNIK 

Kamniška Bistrica - V tem 
mesecu se izteče rok za do
končanje gradnje šestse
dežnice Šinmovec na Veli
ki planini, kot pa je znano, 
je bila zaradi posledic avgu
stovskih poplav, ki so za ne
kaj tednov povsem prekini
le vse dostopne poti na pla
nino, gradnja za nekaj časa 
prekinjena oziroma je pote• 
kala v manjšem obsegu. »Iz
vajalci so se potrudili, da j e  
bil· časovni zaostanek am 
manjši in da so se dela am 
prej pospešeno nadaljeva• 
la. Do konca oktobra je bila 
dobavljena in montirana vsa 
oprema. Zdaj, v začetku no
vembra, se dela na šestse
dežnici že bližajo koncu, saj 
izvajajo samo še zaključna 
gradbena dela, odpravljanje 
• pomanjkljivosti in posprav-

Trenutno potekajo 
usposabljanja zaposlenih, 
opravili so tudi reševalno 
vajo z Gorsko reševalno 
službo K;rmnik. 

ljanje gradbišča,« pojasnju
jejo pri investitorju, družbi 
v etika-planina. 

Kot so še dodali, trenu
tno potekajo usposabljanja 
zaposlenih, opravili so tudi 
reševalno vajo z Gorsko re• 
ševalno službo Kamni.k, 

Takole je bila videti gradnja šestedežnice sredi septembra. Zdaj potekajo zaključna dela. 

prejšnji teden pa je Zavod za 
gradbeništvo Slovenije izve
del tudi strokovno-tehnič
ni pregled. Sledi pridobitev 
uporabnega in nato še obra• 
tovalnega dovoljenja, nato 
pa bo sedežnica začela obra-
tovati. 

·Kot je znano, je Velika pla
nina lani_ na javnem razpi
su ministrstva za gospodar
stvo, turizem in šport za se
dežnico pridobila dobrih se
dem milijonov evrov držav
nih in evropskih • sredstev. 
Na javnem razpisu so izbra
li izvajalca, družbi Leinter in 
Riko, ki sta oddala ponudbo 
za gradnjo šestsedežnice na 

ključ v vrednosti 9.895.000 
evrov. 

Kot so še pojasnili na Veli
ki planini, svoje obveznosti 
do ministrstva izpolnjujejo 
v dogovorjenih pogodbenih 
rokih. »Sredstva, pridoblje• 
na na javnem razpisu, črpa• 
mo tekoče, v skladu z zaklju
čenimi gradbenimi situaci• 
jami in izdanimi zahtevki za 
izplačilo,« dodajajo. 

šestsedežnico, ki sicer 
predstavlja eno največjih in
vesticij v turizem na Kamni• 
škem doslej, so na Veliki pla
nini podkrepili še z drugimi 
novostmi. Tako bo obisko
valcem na voljo tudi dvajset 

novih električnih koles, za 
katera postavljajo tudi e-pol
nilnice. Na spodnji postaji ni
halne žičnice poteka gradnja 
otroškega mini adrenalin
skega parka, zraven pa gradi
jo tudi prostor za zaključene 
družbe in prostor za shranje
vanje koles. V bližini spodnje 
postaje sedežnice µ postav
ljajo tudi multisenzorični 
otroški poletni park s sona
ravnimi igrali. V zimskem 
času bo tam iudi smučarski 
trak za učenje prvih zavojev 
na snegu. Pri gostišfu Zele
ni rob pa urejajo novo ograjo, 
ki bo služila tudi kot inovativ
no sonaravno otroško igrišče. 

Odločitev prepustili komisiji 
Občinske svetnike so na zadnji seji seznanili s pobudo dveh žirovskih podjetnikov, ki bi želela na 
območju Pustotnika, kjer je občina v preteklosti uredila športnorekreacijski park, postaviti objekte za 
glamping in manjši hotel. 

MATEJA RANT 
······················· ···•·•• ........ . 

liri-Območje Pustotnika je 
poleti priljubljeno zbirališče 
domaanov in turistov, ki se 
laliko ohladijo v Poljanski 
Sori, prostor pa nudi še šte- • 
vilne druge možnosti za re
kreacijo. Občina je letos ure
dila tudi postajališče za av
todome, podjetnika Memet 
Biljali in Janez Oblak p:i bi 

-želela sedanjo ponudbo še 
nadgraditi in tako prispeva
ti k nadaljnjemu oživljanju 
tega območja. 

Kot sta Biljali in Oblak po· 
udarila v dopisu, ki sta ga 
naslovila na občino, se za. 
vedata, da občina potrebu
je razvoj na področju turiz
ma in športa. »Območje bi 
razvijali· postopoma, tako 
da bi nadgrajevali ponudbo 

Na Pustotniku so pred _časom uredili tudi postajališče za 
avtodome. / Folo: Tanja Mlinar 

in vsebino.« Najprej imata 
v načrtu 'gradnjo gostinske
ga lokala, sledila bi posta• 
vitev objektov za t. i. glam
ping oziroma glamurozno 
kampiranje, nazadnje pa 

bi zgradila še namestitve
ni objekt z restavracijo. Po 
mnenju župana Francija 
Kranjca so po eni strani za. 
sebniki vsekakor bolje uspo
sobljeni za izvajanje tržnih 

dejavnosti kot občina ali dr
žava, po drugi strani pa je po 
njegovih besedah treba zas
ledovati tudi javni interes in 
vsem Žirovcem omogoa· 
ti prost dostop na to obmo
čje. »To je zagotovo zanimi
vo območje za javnost in je 
prav, da ostane aro bolj jav
no dostopno. Smiselno pa bi 
bilo najbrž združiti interes 
javnega in zasebnega in naj
ti optimalno pot za oblino in 
Žirovce.« Župan se je odlo
čil najprej imenovati komi
sijo, ki se bo potrudila naj
ti rešitev in pripraviti ustre
zne predloge za nadaljnji 
razvoj tega območja. »Všeč 
mi je tudi pobuda občinske 
svetnice, da se med Žirovci 
izvede anketa o nadaljnjem 
upravljanju in pozidavi Pus
totnika.<< 


